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Protokół Nr XII/03 
z posiedzenia XII Sesji Rady Miasta Białogard  

odbytego w dniu 29 października 2003r. 
 

 

Miejsce obrad: Urząd Miasta w Białogardzie, sala konferencyjna nr 106 
 
 
 

Ad 1 Otwarcie Sesji 

 
 Sesję o godz. 900 otworzył przewodniczący Rady Miasta – Andrzej Świrko, 

wypowiadając formułę: „Otwieram XII Sesję Rady Miasta Białogard”. Przywitał radnych, 

dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz zaproszonych 

gości i wszystkich przybyłych na obrady.  

 
 

- stwierdzenie „quorum”  

     według listy obecności było 19 radnych – wobec czego Rada była władna do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

 
Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady wyznaczył Danutę Holczewską-

Szydłowską, kierownika BRM. 

 
 

- przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miasta, 

Rada przyjęła protokół z XI Sesji, głosując: za-18, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 

Ad 2 Wybór ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie oraz Sądu 

Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2004-2007. 



 2

 A.Świrko, Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z pracy zespołu do 

zaopiniowania kandydatów na ławników , stanowiącą załącznik do protokołu.  

W dalszej części przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej. 

Do składu Komisji zgłoszono następujące osoby: 

1. S.Domańskiego - wyraził zgodę, 

2. P.Szykownego - wyraził zgodę, 

3. K.Kasperowicza - wyraził zgodę, 

4. H.Lipnickiego - wyraził zgodę, 

5. B.Lipińskiego - wyraził zgodę, 

6. D.Dukiewicza – nie wyraził zgody. 

Przegłosowano za-20 (jednogłośnie) następujący skład Komisji Skrutacyjnej: 

1. S.Domański, 

2. P.Szykowny, 

3. K.Kasperowicz, 

4. H.Lipnicki, 

5. B.Lipiński. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, P.Szykowny przedstawił protokół 

Nr XIOI/1/03 w sprawie trybu głosowania na ławnika do poszczególnych sądów ( w 

zał.ączeniu).  

Rada przegłosowała za-21 (jednogłośnie) zaproponowany przez Komisję 

Skrutacyjną sposób głosowania. 

Wobec powyższego radni przystąpili do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na czas pracy Komisji Skrutacyjnej. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – P.Szykowny przedstawił protokół Nr 

XII/2/03 w sprawie ustalenia wyników wyboru ławników (w zał.).  
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Na podstawie ustalonych wyników  głosowania stwierdzono, że należy zrobić 

ponowne głosowanie w sprawie ławników do Sądu Rejonowego. Natomiast w wyniku 

dokonania wyboru ławników do Sądu Okręgowego Rada  podjęła uchwałę Nr 

XII/115/03, stanowiącą załącznik do protokołu. 

 

Przystąpiono do ponownego głosowania. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na czas pracy Komisji Skrutacyjnej. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – P.Szykowny przedstawił protokół Nr 

XII/3/03 w sprawie ustalenia wyników wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

wyniku ponownego głosowania (w zał.). 

 Na podstawie ustalonych wyników  głosowania stwierdzono, że należy zrobić 

ponowne drugie  głosowanie w sprawie ławników do Sądu Rejonowego.  

Wobec powyższego radni przystąpili do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na czas pracy Komisji Skrutacyjnej. 
 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – P.Szykowny przedstawił protokół Nr 

XII/4/03 w sprawie ustalenia wyników wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

wyniku ponownego drugiego głosowania (w zał.). 
 

W wyniku głosowania j.w. dokonano wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Białogardzie, wobec czego Rada  podjęła uchwałę Nr XII/116/03, stanowiącą 

załącznik do protokołu. 

W dalszej części Przewodniczący Rady, A.Świrko poinformował o stanowisku 

szefów klubów w sprawie przerwania obrad Sesji w dniu dzisiejszym po Trybunie 

Obywatelskiej Mieszkańców i dokończeniu obrad 5 listopada br. o godz. 1700. 
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Rada przegłosowała pozytywnie przedstawioną propozycję przerwania obrad 

Sesji, głosując: za-17, przeciw-1, wstrzymało się-1. 

 

Ad 9  Trybuna Obywatelska Mieszkańców – godz. 1400. 

K.Ratajska – poinformowała, że została zwolniona dyscyplinarnie z pracy. Oddawała 

dług człowiekowi obecnemu dziś na sali i zwróciła się  do niego, aby oddał jej dług i 

spłacił weksel jej matce. 

St.Hatłas – nadmienił, że w mieście już panuje porządek. Następnie poruszył sprawę 

odebrania gruntu dla Państwa Ciesielskich, zam. Kisielice 15, którzy go zakupili. 

Ponadto stwierdził, że składał deklarację na ławnika i nikt nie wyczytał jego 

nazwiska. Oświadczył, że wiedział, iż sędzia Kaźmierczak nie będzie popierała jego 

kandydatury. 

Wł.Skotnicki – nawiązał do tematyki obrad sejmowych w sprawie ludzi biednych i 

wysokości czynszu mieszkaniowego. Apelował do władz miasta, aby podejmując 

wszelkie decyzje miały na uwadze sytuację ludzi biednych. Następnie poruszył 

następujące sprawy: 

- cmentarz koło Szpitala – nie wysprzątany, pełno liści, 

- brak parkingu na ul. Świdwińskiej, 

- zaniedbany plac przy ul. Świdwińskiej, 

- remonty chodników należy wykonywać kompleksowo z kanalizacja i siecią 

elektryczną. 

 

Ad 10 Odpowiedzi na sprawy poruszone  w Trybunie Obywatelskiej 

Mieszkańców. 

Burmistrz Miasta, Stefan Strzałkowski – poinformował, że zaległości czynszowe w 

BTBS są duże, w związku z tym wystąpi w tej sprawie do mieszkańców z apelem, bo 

nie wie z jakich środków można pokryć zaległości czynszowe. Burmistrz Miasta ma 
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na uwadze trudną sytuację ludzi biednych, Miasto dopłaca do dodatków 

mieszkaniowych i każdej formy pomocy społecznej. Dlatego samorząd podejdzie 

rozsądnie i odpowiedzialnie do nowego budżetu.   

Jeśli chodzi o chodnik przy ul. Świdwińskiej – to ulica powiatowa. Miasto chce 

uporządkować cały teren ulicy Świdwińskiej, aż do rzeczki. Była także propozycja 

zagospodarowania działek przy rzeczce na teren zielony, lecz mieszkańcy odnieśli się 

do tego z niechęcią. Natomiast sprawę Państwa Ciesielskich omówi  z panem 

St.Hatłasem.  

H.Kraczkowski – odpowiedział, że obecnie trwają prace porządkowe na cmentarzach, 

z uwagi na małą ilość sprzętu jest zastój w pracy. Zamówiono dodatkowe kontenery 

na większą ilość śmieci. 

 

Zgodnie ze stanowiskiem Rady Miasta przerwano obrady XII Sesji Rady Miasta 

w dniu 29 października br. o godz. 1415. Wznowienie obrad nastąpi 5 listopada br. o 

godz. 1700. 
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Protokół Nr XII/03 
z dokończenia XII Sesji Rady Miasta Białogard  

odbytego w dniu 5 listopada 2003r. 
 

 

Miejsce obrad: Urząd Miasta w Białogardzie, sala konferencyjna nr 106 
 
 
 

Ad 1 Wznowienie Sesji 

 
 Sesję o godz. 900 otworzył przewodniczący Rady Miasta – Andrzej Świrko, 

wypowiadając formułę: „Wznawiam obrady XII Sesji Rady Miasta Białogard”. Przywitał 

radnych, dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta, Jana 

Ryfuna, kierownika Urzędu Skarbowego oraz zaproszonych gości i wszystkich 

przybyłych na obrady.  

 
 

- stwierdzenie „quorum”  

     według listy obecności było 17 radnych – wobec czego Rada była władna do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

 
Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady wyznaczył Danutę Holczewską-

Szydłowską, kierownika BRM. 

 
 
 

Ad 2 Informacja Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta oraz 

działalności między sesjami. 

Przedstawił: Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta 

- Burmistrz podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do dobrej organizacji 

święta w dniu 1 listopada br.  
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- odnośnie Regionalnych Targów Gospodarczych, które odbyły się 11-

12.10.2003r. -  cieszyły się dużym zainteresowaniem , udział w nich wzięło 

ponad 100 firm, Burmistrz poinformował, że zorganizowanie największej 

prezentacji gospodarczej w rejonie koszalińskim otrzymał gratulacje od 

Wojewody i Marszałka Zachodniopomorskiego, 

- procedury sprzedaży Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. zostały 

zakończone, obecnie został ogłoszony przetarg, 

- Krajowy Fundusz mieszkalnictwa odmówił kredytu na budowę Budynku przy 

ul. Reymonta z uwagi na ujemny wynik finansowy BTBS za ubr., być może 

będzie potrzebna nadzwyczajna sesja w sprawie reorganizacji BTBS, 

- trwają zaawansowane prace na kanalizację, 

- umowa z Euroregionem została podpisana od 1 października, w Warszawie 

złożono specyfikację i oczekujemy na odpowiedź, 

- informacji w sprawie artykułu nt. zaskarżenia przetargu udzieli Zastępca 

Burmistrza, 

- informacji w sprawie pobicia w Gimnazjum Nr 2 udzieli dyrektor Szkoły. 

 

Z.Raczewski, Zastępca Burmistrza – wyjaśnił kwestię przetargu : o godz. 900 Komisja 

stwierdziła, że jest 6 kopert, jedna z członkiń poinformowała, że jest jeszcze oferta 

złożona przez firmę. Sprawdzono to i doniesiono jeszcze 2 koperty, które były w 

biurku sekretarki. Radca prawny stwierdził, że należy otworzyć przyniesione oferty. 

Cena proponowana była globalnie jednakowa ale kwoty w poszczególnych etapach 

realizacji zadania były różne. Osoba skarżąca nie widziała wówczas 

nieprawidłowości. Zastrzeżenie dotyczące przechowywania ofert wniesiono później. 

Sprawą zajęło się RIO, kierując ją do Prokuratury. Prokuratura w postanowieniu 

uchyliła zastrzeżenia bez naruszenia prawa. 
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A.Zołotar, dyrektor Gimnazjum Nr 2 – wyjaśniła, że zdarzenie miało miejsce 9 

października br. Pod koniec przerwy szkolnej obca osoba przyszła do szkoły, grupa 

osób śmiała się między sobą, zaś Pan twierdził inaczej. Uczniowie twierdzą, że Pan 

odezwał się wulgarnie, wówczas dzieci powiedziały „spadaj dziadku”. Gdy 

nauczycielka dyscyplinowała go, Pan uderzył ucznia w twarz. Następnie zamroczony 

uczeń nie wie kiedy uderzył Pana w odwecie. Ze zdarzenia tego została spisana 

notatka służbowa. Pani Dyrektor Szkoły poinformowała o tym Kuratora oraz 

przekazała informację do Urzędu Miasta. 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Borkowski – pytał w jakim celu przyszedł Pan? 

A.Zołotar – odpowiedziała, że po zdjęcie od ucznia, który miał jechać na zawody 

wędkarskie. 

 

 

 

Ad 3 Informacja dotycząca zajęć pozalekcyjnych i wyposażenia szkół w sprzęt i 

pomoce naukowe oraz potrzeby w tym zakresie, stanowi załącznik do 

protokołu.  

Przedstawił: Piotr Marchocki – Inspektor ds. Oświaty UM 

 

Janusz Turnik, przewodniczący Komisji oświaty, kultury i kultury fizycznej RM 

przedstawił stanowisko Komisji oświaty i Komisji gospodarki miejskiej, finansów i 

budżetu dotyczące wypracowania wspólnie z dyrektorami szkół takiego modelu 

wyposażenia szkół w niezbędne urządzenia i pomoce naukowe, aby każda szkoła 

posiadała je w jednakowym stopniu i na nowoczesnym poziomie. Powyższe Komisje 

uważają także, że należy zwiększyć środki na zajęcia pozalekcyjne w szkołach. 
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Ad 4  Analiza działalności Zarządu Obiektów Sportowych i Komunalnych w 

Białogardzie w okresie styczeń-wrzesień 2003r. 

Przedstawił: Henryk Kraczkowski – Dyrektor Zarządu Obiektów Sportowych i Komunalnych  

 

Opinie Komisji: 
1. oświaty – Janusz Turnik, przedstawił stanowisko ze wspólnego posiedzenia 

Komisji oświaty i Komisji finansowej, iż Komisje postanowiły dać czas 
Dyrektorowi na  dokonanie ewentualnych zmian w zakładzie, a po roku pracy 
Dyrektora Komisja ponownie przeanalizuje  działalność ZOSiK. Obecna 
informację Komisje przyjęły do wiadomości. 

2. budownictwa – Bogdan Żurawski, przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
także postanowiła dać dodatkowy czas Dyrektorowi, gdyż obecnie za wcześnie jest 
oceniać dyrektora, który dopiero co poznał działalność zakładu. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

H.Lipnicki – wskazał na wygląd cmentarza przy ul. Szpitalnej po stronie rzeki, króry 

straszył, podziękował Burmistrzowi za zorganizowanie parkingu na Pękaninie, co 

rozładowało ruch kołowy w tym miejscu oraz zadał następujące pytania , na które 

nie otrzymał odpowiedzi na Komisji oświaty:  

- jakie były wpływy z hoteli, nie licząc obozów?, 
- co stało na przeszkodzie, aby podjąć się prowadzenia obozów latem i później? 
- czy dyrektor podjął próby pozyskania środków z zewnątrz? 
- jakie są zaległości w płatności za rezerwację grobów po 20 latach? 
- czy nie można było zrobić boiska bocznego na stadionie w okresie jesiennym? 

H.Kraczkowski – odpowiedział, że organizacja obozów odbywa się przeważnie w 

okresie wakacyjnym, trudno wyszukać takie zespoły, po jednej grupie nie można od 

razu wpuścić drugiej grupy z uwagi na małą obsadę - do porządkowania hotelu jest 

jedna osoba. Latem hotel jest wykorzystany właściwie pod względem obłożenia. 

Dyrektor poinformował, że skoordynuje działania w szkołach  do hotelu oraz 

wyjaśnił, że pozyskiwanie środków zewnętrznych odbywa się poprzez Miasto. Jeśli 

chodzi o zaległości w płatności za rezerwację grobów po 20 latach to nie ma 

wyliczonych dokładnie kosztów. W tej sprawie są ogłoszenia na cmentarzach z 
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prośbą o uzupełnianie opłat. Nie ma możliwości nacisku, często zgłaszają się 

członkowie rodziny po długim czasie, którzy chcą uregulować zaległości. Natomiast 

zabrudzony pas przy rzeczce na Szpitalnej trudno było oczyścić z uwagi na trudności 

komunikacyjne w tym miejscu. 

H.Lipnicki – ad voce przedmówcy twierdził, że jest dyrektorem od 6 miesięcy i za ten 

okres przedstawił informację, skoro informacja jest za 9 m-cy, to chce uzyskać 

informację za 9 m-cy. Radny stwierdził, że jeśli się chce to można wszystko zrobić. 

K.Sosnowski – powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji oświaty i finansowej 

zgłaszał interwencję, aby na cmentarzu przy ul. Połczyńskiej podciąć gałęzie, bo 

zwisają na groby i do tej pory nie zostały podcięte. Przez 3 miesiące interwencja nie 

została załatwiona.  

J.Leszczyk – stwierdził, że po pół roku pracy Dyrektor nie miał wizji organizacji 

zakładu, gdy do konkursu należało przystąpić ze swoją wizją. Pytał kiedy będzie 

mógł wypowiedzieć się co do struktury zakładu, organizacji zadań i co z mieniem w 

Lasku Miejskim? 

H.Kraczkowski – przedstawił wskaźniki obłożenia hotelu w poszczególnych 

kwartałach: I-2,4%, II-4,6%, III-2,5%, IV-3,5%. Średnioroczny wskaźnik wynosi 20-

25%. Dyrektor wyjaśnił odnośnie gałęzi na cmentarzu, że nie ma możliwości 

przycięcia, gdyż o tym decyduje ochrona środowiska. Wystąpiono z pismem w tej 

sprawie. Natomiast jeśli chodzi o wykorzystanie mienia przy Lasku Miejskim to przy 

współpracy z Burmistrzem zostanie podjęta decyzja w tej sprawie. 

D.Dudkiewicz – pytał jakie obłożenie gwarantuje zwrot kosztów utrzymania hotelu, 

gdyż udzielona odpowiedź nie satysfakcjonuje Wiceprzewodniczącego Rady? Jeśli 

chodzi o organizację ZOSiK to pionowa struktura jest kosztochłonna, w związku z 

tym pytał jak Dyrektor widzi tą jednostkę w przyszłości? 

Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta – odpowiedział, że pracuje nad nową 

koncepcją, bo połączenie obiektów sportowych z cmentarzami to coś nie tak. Radny 
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H.Lipnicki ma uwagi, a dobrze byłoby gdyby przekazał metody ich rozwiązania. 

Burmistrz stwierdził, że dylematu jest sporo – kwestia utrzymania cmentarzy, 

obiektów sportowych, hoteli, hali. Dlatego Burmistrz stwierdził, że zaprosi radnych 

do rozmów w sprawie funkcjonowania ZOSiK. Koncepcję w tej sprawie przedstawi. 

Obecnie burmistrz posiada szczegółową analizę zakładu za 9 miesięcy. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. Przerwy do godz. 1825. 

Po przerwie na sali obecnych było  18 radnych. 

 
c.d. Ad 4 
 
L.Wojcinowicz – pytał Dyrektora ZOSiK czy warto utrzymywać hotele w miesiącach 

martwych, skoro obłożenie wynosi 2,5%. Ponadto przedstawił wniosek Klubu 

radnych „Nowy Białogard” z uzasadnieniem w sprawie zmniejszenia opłat za usługi 

pogrzebowe. 

Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta – powiedział, że ceni sobie wypowiedzi. Miasto 

żyje z podatków, czy radni mają pomysł znalezienia 300 tys. zł do ZOSiK. Ten 

pomysł nie należy do świetnych, pewne decyzje należy podejmować ze wskazaniem 

środków. 

L.Wojcinowicz – motywował, iż białogardzkie cenniki są najwyższe. Chciał, aby 

Komisja oświaty tym się zajęła. 

A.Świrko, przewodniczący rady – wyjaśnił, że należy poznać rzeczywiste koszty 

związane z funkcjonowaniem cmentarzy. Nikt nie myśli, aby na pochówku zarabiać, 

ale skoro mają być przedmiotem dotowania należy wskazać źródło  skąd te środki 

przeznaczyć. 

J.Turnik – stwierdził, że nie sądzi, aby odpłatność za pochówek był przedmiotem 

pracy Komisji oświaty, bo to niezgodne z działalnością merytoryczną Komisji. 
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Ad 5 Informacja o stanie poczynań w zakresie porządkowania spraw 

związanych z poprawą jakości wody i poszerzenia terenów 

skanalizowanych, stanowi załącznik do protokołu. 

Przedstawiła: Marianna Przychodni – Prezes ZWiK Sp. z o.o. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szykowny - stwierdził, że była informacja o przystąpieniu Miasta do ewidencji 

szamb. Problem opróżniania szamb będzie nadal istniał. 
W.Marczyk - poinformował, że ma taki wykaz szamb. Naczelnik Wydz. GK 

stwierdził, że tam, gdzie można szamba są likwidowane. 
B.Żurawski - powiedział, że trafił wniosek o inwentaryzację sieci wodociągowej i 

kanalizacyjnej oraz energetycznej. 
W.Marczyk - nadmienił, że została wykonana inwentaryzacja deszczowa oraz sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej, którą posiada Prezes ZWiK. Spółka Energetyczna 
zapewnia o inwentaryzacji sieci elektrycznej. Ponadto Naczelnik Wydz. GKiM 
poinformował, że zakończono inwestycję oczyszczalnia ścieków, w związku z czym  
Burmistrz pojedzie do Warszawy o umorzenie kwoty 800 tys. zł. 

B.Lipiński - poruszył sprawę wydzielającego się fetoru ze studzienki kanalizacyjnej, 
pytając czy nie jest to spowodowane podłączeniem Gminy Białogard do sieci 
kanalizacyjnej? 

M.Przychodni - odpowiedziała, że podłączenie Gminy jest do ul. Połczyńskiej przy 
zakładzie z oponami. Ilość ścieków jest bardzo mała. Przepompownie włączają się 
dwa razy, na ostatniej studzience występuje tłoczenie. Skargi mieszkańców dotyczą 
przepompowni  a nie dodatkowych ścieków, których ilości są znikome. Komisja 
stwierdziła niewłaściwe odpowietrzenie tej kanalizacji. Jeśli sprawa nie zostanie 
rozwiązana będą kierować sprawę do Prokuratora. 

B.Lipiński - stwierdził, że taki sam problem dotyczy przepompowni w kierunku drogi 
na Kołobrzeg. 

B.Żurawski - dodał, że wykonana sieć jest w okresie gwarancji, dlatego należy 
zobowiązać wykonawcę do naprawy tego w ramach gwarancji. 

J.Tutnik - pytał co z kwotą 300 tys. zł na stację uzdatniania wody. 
M.Przychodni - powiedziała, że była mowa o sfinansowaniu z funduszy Pharee. 

Spółka zabezpieczy te środki w następnym roku. 
 
Radni zapoznali się z informacją o stanie poczynań w zakresie porządkowania spraw 
związanych z poprawą jakości wody i poszerzenia terenów skanalizowanych. 
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Ad 6 Sprawy Rady: 
a) sprawozdanie Komisji doraźnej w sprawie organizacji ruchu w mieście, 

Przedstawił: Tadeusz Szwed – Przewodniczący Komisji doraźnej w sprawie 

organizacji ruchu drogowego w mieście 

Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta - podziękował Komisji doraźnej za pracę, 

dzięki działaniom której znacznie sprawniej będzie można pracować w tym zakresie. 

 
 

b) informacja Przewodniczącego Rady Miasta o analizie oświadczeń 

majątkowych, stanowi załącznik do protokołu, 

Przedstawił: Przewodniczący Rady Miasta  
J.Ryfun, Naczelnik Urzędu Skarbowego przekazał wyniki dot. analizy 
oświadczeń majątkowych, dokonując ich oceny, według której 
Samorząd wypadł słabo. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
 
A.Gajlewicz - proponował, aby w następnym roku udostępnić usługi radcy prawnego 

w tym zakresie. 

W.Ławnikowski - stwierdził, że udzielał odpowiedzi na zadane pytania. 
 

 
c) informacja Burmistrza Miasta o analizie oświadczeń majątkowych, 

Przedstawił: Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta. 

Ad 7 Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
L.Wojcinowicz - odczytał pismo Stanisława Hatłasa dot. pracy zespołu do 

zaopiniowania kandydatów na ławników, stanowiące załącznik do protokołu. Radny 
stwierdził, że nie znalazł wyjaśnień w protokołu na poruszony problem. Wobec tego 
oczekuje odpowiedzi od Przewodniczącego Rady Miasta. 

B.Lipiński - stwierdził, że także osoba jego żony powinna się znaleźć na wykazie. 
Radny uważa, że Komisja ubezwłasnowolniła Stanisława Hatłasa, dlatego wnioskuje, 
aby wybory na ławników powtórzyć. 
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A.Świrko, Przewodniczący Rady - przedstawił decyzję Komisji. Przewodniczący Rady 
stwierdził, że przepisy dot. wyboru ławników nie do końca zostały zinterpretowane. 
Jako Komisja zajęliśmy stanowisko w stosunku do wielu osób. W całym kraju ten 
błąd został zinterpretowany tak, jak uczyniła to Komisja.   

B.Lipiński - powiedział, że Komisja dała się wmanewrować przedstawicielowi Sądu, 
która orzekła, że partie nie mogą zgłaszać kandydatów do sądów. 

A.Świrko, Przewodniczący Rady - stwierdził, że nieuczciwością jest wszystko na niego 
zrzucać, kiedy to był głos pewnej zbiorowości. 

K.Sosnowski - nadmienił, że na ostatniej sesji mieszkańcy byli zażenowani, gdyż 
oczekiwali od radnych rzetelności a nie upolitycznienia tego. 

A.Świrko, Przewodniczący Rady - stwierdził, że w wielu przypadkach osoby 
przychodziły wyjaśnić i okazało się, że zostali wybrani. 

B.Lipiński - pytał czy jest możliwość, aby radni mogli zapłacić z korzystania sali 
sportowej? 

A.Świrko, Przewodniczący Rady  -  poinformował, że każdy radny może korzystać z 
hali sportowej SP Nr 5 w poniedziałki od 20.00 do 21.00, jeśli zapłaci ze swoich 
środków. Pierwszy dzień stawia Przewodniczący Rady. 

L.Wojcinowicz - stwierdził, że Przewodniczący Rady nie udzieli odpowiedzi bez 
pozostałych członków. 

J.Turnik - wniósł, aby radny K.Sosnowski zrobił wykaz ławników pod względem 
analizy przynależności partyjnej. 
B.Lipiński - przekazał Burmistrzowi podziękowania dla Starzy miejskiej za pilnowanie 

porządku w mieście. Ponadto zwrócił uwagę na następujące sprawy: 
- ul. Piłsudkiego - dom przy skrzyżowaniu stanowi przytułek dla narkomanów, nie 
trudno tam o wypadek, gdy dzieci wchodzą na dach, 
- w Bramie Połczyńskiej są schody a nie ma barierki, baz której znacznie utrudnione 
jest wejście dla mieszkańców. 

St. Strzałkowski, Burmistrz Miasta - stwierdził, że to nie jest temat na sesję, gdyż droga 
administracyjna nie została wyczerpana. 

J.Borkowski - prosił o interwencje w następujących sprawach: 
- ul. Nowowiejskiego - zdjęty kaloryfer, klatka nie jest ogrzewana, ponadto rynna nie 
została położona prawidłowo na całej długości, 
- zbyt duże opłaty za ogrzewanie w budynkach administrowanych przez BTBS, 
sport - z imprez lekkoatletycznych korzystają sportowcy z zewnątrz, w ”Iskrze” są 
zamiary likwidacji Sekcji Piłki Nożnej, natomiast w AKS miały być turnieje i nie 
odbyły się, bo nie było środków. 

H.Lipnicki - w imieniu TKKF zaprosił na salę SP Nr 5 oraz przedstawił następujące 
zapytania do Burmistrza: 
- czy odbył się przetarg i co zostanie zrobione za kwotę 200 tys. zł uzyskana z 
Ministerstwa Oświaty? 
- kto wygrał przetarg w ramach Funduszy „Małych Projektów” i czy brał udział 
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ZOSiK w części zakwaterowania, 
- choroba kasztanowców - jaka jest sytuacja w Białogardzie, czy stwierdzono taką 
chorobę a jeśli tak to jakie podjęto kroki?       
- co zamierza zrobić burmistrz miasta, aby materiały dostarczane przez Dyrektora 
ZOSiK były dostarczane w terminie?, 
- stwierdził, że pamięta, że cennik dot. cmentarzy ustalił zarząd miasta, 
- powiedział, że cieszy się, że Burmistrz publicznie docenił go, dalej chce 
uczestniczyć w dziele, bo jest radnym lecz brak wiadomości nie pozwala na dobre 
udzielanie się. 

A.Świrko, Przewodniczący Rady - zwrócił się z prośbą do burmistrza miasta o 
wyjaśnienie informacji. 

L.Wojcinowicz - pytał na jakie cele zostanie przeznaczona kwota 800 tys. zł z banku 
Ochrony Środowiska? 

J.Leszczyk - pytał czy prawdą jest, że Burmistrz wydał zarządzenie dotyczące Struktury 
organizacyjnej Urzędu miasta i jaki jest los statutu? 

A.Świrko - odpowiedział, że uwagi dot. statutu przekazano radnym z Komisji 
Statutowej. 

D.Dudkiewicz - pytał czy jest Biuro Rady? 
A.Świrko - stwierdził, że to pytanie retoryczne - Biuro Rady: jest, było i będzie. 
St. Strzałkowski, Burmistrz Miasta - stwierdził, że nie podpisał jeszcze struktury 

organizacyjnej Urzędu, aby była możliwość wniesienia uwag. Poinformował, że Biuro 
Rady będzie. Ponadto udzielił następujących odpowiedzi: 
- podziękował radnemu H.Lipnickiemu za deklarację pomocy, 
-  nieterminowo przedkładane materiały - to wyjaśni Dyrektor ZOSiK, 
- uruchomi środki z MEN, 
-przetarg w ramach „Małych Projektów” turniej koszykówki w listopadzie, druga 
część programu po nowym roku. Przetarg wygrał ZSP w Białogardzie, 
zakwaterowanie będzie w internacie, 
- w kwestii klubów sportowych - Burmistrz preferuje dofinansowanie a finansowanie 
w całości, 
- należy zwiększyć środki na zajęcia pozalekcyjne a nie ma środków. 

 
Z.Raczewski, Zastępca Burmistrza - stwierdził, że nie stwierdzono zagrożeń w sprawie 

kasztanowców, ale pojęto środki zapobiegające mające na celu spalanie liści, 
- sprawa budynku przy ul. Piłsudskiego - osoba odpowiedzialna przebywa w 
zakładzie karnym, 
- BTBS obciążył zbyt dużymi dopłatami mieszkańców. 

H.Kraczkowski - odpowiedział, że informacja została przekazana prawidłowo, dwa 
tygodnie przed sesją. 
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Ad 8 Wolne wnioski i informacje. 
 
D.Dudkiewicz - stwierdził, że w dotychczasowej strukturze nie ma Biura Rady Miasta, 

a ma przejąć Wydział Organizacji i Nadzoru. 
St.Strzałkowski, Burmistrz Miasta – powiedział, że to kwestia nazwy. 
A.Świrko, Przewodniczący Rady - trudno na ten temat dyskutować, Biuro rady jest, 

takie są zapewnienia, dlatego nie rozstrzygajmy tego. 
St.Strzałkowski, Przewodniczący Rady - stwierdził, że nazwa tego nie rozstrzyga, 

skoro jest potrzeba zachowania nazwy to można to zachować. 
L.Wojcinowicz - powiedział, że omawiając informację ZOSiK materiały otrzymaliśmy  

5 minut przed Komisją. 
 
 
Ad 9 Zamknięcie Sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący wypowiedział formułę:  

„Zamykam  obrady XII  Sesji Rady Miasta Białogard”. 

Sesję zamknięto o godzinie 2100. 

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący obrad: 
  

       Andrzej  Świrko  
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Protokół Nr XII/03 
z dokończenia XII Sesji Rady Miasta Białogard  

odbytego w dniu 5 listopada 2003r. 
 

 

Miejsce obrad: Urząd Miasta w Białogardzie, sala konferencyjna nr 106 
 
 
 

Ad 1 Wznowienie Sesji 

 
 Sesję o godz. 900 otworzył przewodniczący Rady Miasta – Andrzej Świrko, 

wypowiadając formułę: „Otwieram XII Sesję Rady Miasta Białogard”. Przywitał radnych, 

dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta, Jana Ryfuna, 

kierownika urzędu Skarbowego oraz zaproszonych gości i wszystkich przybyłych na 

obrady.  

 
 

- stwierdzenie „quorum”  

     według listy obecności było 17 radnych – wobec czego Rada była władna do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

 
Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady wyznaczył Danutę Holczewską-

Szydłowską, kierownika BRM. 

 
 
 

Ad 2 Informacja Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta oraz 

działalności między sesjami. 

Przedstawił: Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta 

- Burmistrz podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do dobrej organizacji 

święta w dniu 1 listopada br.  
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- odnośnie Regionalnych Targów Gospodarczych, które odbyły się 11-

12.10.2003r. -  cieszyły się dużym zainteresowaniem , udział w nich wzięło 

ponad 100 firm, Burmistrz poinformował, że zorganizowanie największej 

prezentacji gospodarczej w rejonie koszalińskim otrzymał gratulacje od 

Wojewody i Marszałka Zachodniopomorskiego, 

- procedury sprzedaży Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. zostały 

zakończone, obecnie został ogłoszony przetarg, 

- Krajowy Fundusz mieszkalnictwa odmówił kredytu na budowę Budynku przy 

ul. Reymonta z uwagi na ujemny wynik finansowy BTBS za ubr., być może 

będzie potrzebna nadzwyczajna sesja w sprawie reorganizacji BTBS, 

- trwają zaawansowane prace na kanalizację, 

- umowa z Euroregionem została podpisana od 1 października, w Warszawie 

złożono specyfikację i oczekujemy na odpowiedź, 

- informacji w sprawie artykułu nt. zaskarżenia przetargu udzieli Zastępca 

Burmistrza, 

- informacji w sprawie pobicia w Gimnazjum Nr 2 udzieli dyrektor Szkoły. 

 

Z.Raczewski, Zastępca Burmistrza – wyjaśnił kwestię przetargu : o godz. 900 Komisja 

stwierdziła, że jest 6 kopert, jedna z członkiń poinformowała, że jest jeszcze oferta 

złożona przez firmę. Sprawdzono i doniesiono jeszcze 2 koperty, które były 

pomiędzy biurkami sekretarki.    

 
  

 

 

Ad 3 Informacja dotycząca zajęć pozalekcyjnych i wyposażenia szkół w sprzęt i 

pomoce naukowe oraz potrzeby w tym zakresie.  

Przedstawia: Piotr Marchocki – Inspektor ds. Oświaty UM 
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Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta 

 

 

Ad 4  Analiza działalności Zarządu Obiektów Sportowych i Komunalnych w 

Białogardzie w okresie styczeń-wrzesień 2003r. 

Przedstawia: Henryk Kraczkowski – Dyrektor Zarządu Obiektów Sportowych i Komunalnych  

Ocena : Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta 

 

Opinie Komisji: 
3. oświaty – Janusz Turnik, 
4. finansowa – Sławomir Domański, 
5. budownictwa – Bogdan Żurawski, 
6. rewizyjna – Paweł Barańczuk. 
 
 

-2- 
Ad 5 Informacja o stanie poczynań w zakresie porządkowania spraw 

związanych z poprawą jakości wody i poszerzenia terenów 

skanalizowanych, stanowi załącznik do protokołu. 

Przedstawiła: Marianna Przychodni – Prezes ZWiK Sp. z o.o. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szykowny - stwierdził, że była informacja o przystąpieniu Miasta do ewidencji 

szamb. Problem opróżniania szamb będzie nadal istniał. 

W.Marczyk - poinformował, że ma taki wykaz szamb. Naczelnik Wydz. GK 

stwierdził, że tam, gdzie można szamba są likwidowane. 

B.Żurawski - powiedział, że trafił wniosek o inwentaryzację sieci wodociągowej i 

kanalizacyjnej oraz energetycznej. 

W.Marczyk - nadmienił, że została wykonana inwentaryzacja deszczowa oraz sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej, którą posiada Prezes ZWiK. Spółka Energetyczna 

zapewnia o inwentaryzacji sieci elektrycznej. Ponadto Naczelnik Wydz. GKiM 
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poinformował, że zakończono inwestycję oczyszczalnia ścieków, w związku z czym  

Burmistrz pojedzie do Warszawy o umorzenie kwoty 800 tys. zł. 

B.Lipiński - poruszył sprawę wydzielającego się fetoru ze studzienki kanalizacyjnej, 

pytając czy nie jest to spowodowane podłączeniem Gminy Białogard do sieci 

kanalizacyjnej? 

M.Przychodni - odpowiedziała, że podłączenie Gminy jest do ul. Połczyńskiej przy 
zakładzie z oponami. Ilość ścieków jest bardzo mała. Przepompownie włączają się 
dwa razy, na ostatniej studzience występuje tłoczenie. Skargi mieszkańców dotyczą 
przepompowni  a nie dodatkowych ścieków, których ilości są znikome. Komisja 
stwierdziła niewłaściwe odpowietrzenie tej kanalizacji. Jeśli sprawa nie zostanie 
rozwiązana będą kierować sprawę do Prokuratora. 

B.Lipiński - stwierdził, że taki sam problem dotyczy przepompowni w kierunku drogi 

na Kołobrzeg. 

B.Żurawski - dodał, że wykonana sieć jest w okresie gwarancji, dlatego należy 

zobowiązać wykonawcę do naprawy tego w ramach gwarancji. 

J.Tutnik - pytał co z kwotą 300 tys. zł na stację uzdatniania wody. 
M.Przychodni - powiedziała, że była mowa o sfinansowaniu z funduszy Pharee. 

Spółka zabezpieczy te środki w następnym roku. 

 
Radni zapoznali się z informacją o stanie poczynań w zakresie porządkowania spraw 
związanych z poprawą jakości wody i poszerzenia terenów skanalizowanych. 
 
 
 
 
Ad 6 Sprawy Rady: 
d) sprawozdanie Komisji doraźnej w sprawie organizacji ruchu w mieście, 

Przedstawił: Tadeusz Szwed – Przewodniczący Komisji doraźnej w sprawie 

organizacji ruchu drogowego w mieście 

Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta - podziękował Komisji doraźnej za pracę, 

dzięki działaniom której znacznie sprawniej będzie można pracować w tym zakresie. 
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e) informacja Przewodniczącego Rady Miasta o analizie oświadczeń 

majątkowych, stanowi załącznik do protokołu, 

Przedstawił: Przewodniczący Rady Miasta  
J.Ryfun, Naczelnik Urzędu Skarbowego przekazał wyniki dot. analizy 
oświadczeń majątkowych, dokonując ich oceny, według której 
Samorząd wypadł słabo. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Gajlewicz - proponował, aby w następnym roku udostępnić usługi radcy prawnego 

w tym zakresie. 

W.Ławnikowski - stwierdził, że udzielał odpowiedzi na zadane pytania. 
 

 
f) informacja Burmistrza Miasta o analizie oświadczeń majątkowych, 

Przedstawił: Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta. 

Ad 7 Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
L.Wojcinowicz - odczytał pismo Stanisława Hatłasa dot. pracy zespołu do 

zaopiniowania kandydatów na ławników, stanowiące załącznik do protokołu. Radny 

stwierdził, że nie znalazł wyjaśnień w protokołu na poruszony problem. Wobec tego 

oczekuje odpowiedzi od Przewodniczącego Rady Miasta. 

B.Lipiński - stwierdził, że także osoba jego żony powinna się znaleźć na wykazie. 
Radny uważa, że Komisja ubezwłasnowolniła Stanisława Hatłasa, dlatego wnioskuje, 
aby wybory na ławników powtórzyć. 

A.Świrko, Przewodniczący Rady - przedstawił decyzję Komisji. Przewodniczący Rady 
stwierdził, że przepisy dot. wyboru ławników nie do końca zostały zinterpretowane. 
Jako Komisja zajęliśmy stanowisko w stosunku do wielu osób. W całym kraju ten 
błąd został zinterpretowany tak, jak uczyniła to Komisja.   

B.Lipiński - powiedział, że Komisja dała się wmanewrować przedstawicielowi Sądu, 

która orzekła, że partie nie mogą zgłaszać kandydatów do sądów. 

A.Świrko, Przewodniczący Rady - stwierdził, że nieuczciwością jest wszystko na niego 
zrzucać, kiedy to był głos pewnej zbiorowości. 

K.Sosnowski - nadmienił, że na ostatniej sesji mieszkańcy byli zażenowani, gdyż 

oczekiwali od radnych rzetelności a nie upolitycznienia tego. 



 22

A.Świrko, Przewodniczący Rady - stwierdził, że w wielu przypadkach osoby 

przychodziły wyjaśnić i okazało się, że zostali wybrani. 

B.Lipiński - pytał czy jest możliwość, aby radni mogli zapłacić z korzystania sali 

sportowej? 

A.Świrko, Przewodniczący Rady  -  poinformował, że każdy radny może korzystać z 

hali sportowej SP Nr 5 w poniedziałki od 20.00 do 21.00, jeśli zapłaci ze swoich 

środków. Pierwszy dzień stawia Przewodniczący Rady. 

L.Wojcinowicz - stwierdził, że Przewodniczący Rady nie udzieli odpowiedzi bez 

pozostałych członków. 

J.Turnik - wniósł, aby radny K.Sosnowski zrobił wykaz ławników pod względem 
analizy przynależności partyjnej. 
B.Lipiński - przekazał Burmistrzowi podziękowania dla Starzy miejskiej za pilnowanie 

porządku w mieście. Ponadto zwrócił uwagę na następujące sprawy: 

- ul. Piłsudkiego - dom przy skrzyżowaniu stanowi przytułek dla narkomanów, nie 
trudno tam o wypadek, gdy dzieci wchodzą na dach, 
- w Bramie Połczyńskiej są schody a nie ma barierki, baz której znacznie utrudnione 
jest wejście dla mieszkańców. 

St. Strzałkowski, Burmistrz Miasta - stwierdził, że to nie jest temat na sesję, gdyż droga 

administracyjna nie została wyczerpana. 

J.Borkowski - prosił o interwencje w następujących sprawach: 
- ul. Nowowiejskiego - zdjęty kaloryfer, klatka nie jest ogrzewana, ponadto rynna nie 
została położona prawidłowo na całej długości, 
- zbyt duże opłaty za ogrzewanie w budynkach administrowanych przez BTBS, 
sport - z imprez lekkoatletycznych korzystają sportowcy z zewnątrz, w ”Iskrze” są 
zamiary likwidacji Sekcji Piłki Nożnej, natomiast w AKS miały być turnieje i nie 
odbyły się, bo nie było środków. 

H.Lipnicki - w imieniu TKKF zaprosił na salę SP Nr 5 oraz przedstawił następujące 
zapytania do Burmistrza: 
- czy odbył się przetarg i co zostanie zrobione za kwotę 200 tys. zł uzyskana z 
Ministerstwa Oświaty? 
- kto wygrał przetarg w ramach Funduszy „Małych Projektów” i czy brał udział 
ZOSiK w części zakwaterowania, 
- choroba kasztanowców - jaka jest sytuacja w Białogardzie, czy stwierdzono taką 
chorobę a jeśli tak to jakie podjęto kroki?       
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- co zamierza zrobić burmistrz miasta, aby materiały dostarczane przez Dyrektora 
ZOSiK były dostarczane w terminie?, 
- stwierdził, że pamięta, że cennik dot. cmentarzy ustalił zarząd miasta, 
- powiedział, że cieszy się, że Burmistrz publicznie docenił go, dalej chce 
uczestniczyć w dziele, bo jest radnym lecz brak wiadomości nie pozwala na dobre 
udzielanie się. 

A.Świrko, Przewodniczący Rady - zwrócił się z prośbą do burmistrza miasta o 

wyjaśnienie informacji. 

L.Wojcinowicz - pytał na jakie cele zostanie przeznaczona kwota 800 tys. zł z banku 

Ochrony Środowiska? 

J.Leszczyk - pytał czy prawdą jest, że Burmistrz wydał zarządzenie dotyczące Struktury 

organizacyjnej Urzędu miasta i jaki jest los statutu? 

A.Świrko - odpowiedział, że uwagi dot. statutu przekazano radnym z Komisji 

Statutowej. 

D.Dudkiewicz - pytał czy jest Biuro Rady? 
A.Świrko - stwierdził, że to pytanie retoryczne - Biuro Rady: jest, było i będzie. 
St. Strzałkowski, Burmistrz Miasta - stwierdził, że nie podpisał jeszcze struktury 

organizacyjnej Urzędu, aby była możliwość wniesienia uwag. Poinformował, że Biuro 
Rady będzie. Ponadto udzielił następujących odpowiedzi: 
- podziękował radnemu H.Lipnickiemu za deklarację pomocy, 
-  nieterminowo przedkładane materiały - to wyjaśni Dyrektor ZOSiK, 
- uruchomi środki z MEN, 
-przetarg w ramach „Małych Projektów” turniej koszykówki w listopadzie, druga 
część programu po nowym roku. Przetarg wygrał ZSP w Białogardzie, 
zakwaterowanie będzie w internacie, 
- w kwestii klubów sportowych - Burmistrz preferuje dofinansowanie a finansowanie 
w całości, 
- należy zwiększyć środki na zajęcia pozalekcyjne a nie ma środków. 

 
Z.Raczewski, Zastępca Burmistrza - stwierdził, że nie stwierdzono zagrożeń w sprawie 

kasztanowców, ale pojęto środki zapobiegające mające na celu spalanie liści, 

- sprawa budynku przy ul. Piłsudskiego - osoba odpowiedzialna przebywa w 
zakładzie karnym, 
- BTBS obciążył zbyt dużymi dopłatami mieszkańców. 
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H.Kraczkowski - odpowiedział, że informacja została przekazana prawidłowo, dwa 

tygodnie przed sesją. 

 
Ad 8 Wolne wnioski i informacje. 
 
D.Dudkiewicz - stwierdził, że w dotychczasowej strukturze nie ma Biura Rady Miasta, 

a ma przejąć Wydział Organizacji i Nadzoru. 

St.Strzałkowski, Burmistrz Miasta – powiedział, że to kwestia nazwy. 
A.Świrko, Przewodniczący Rady - trudno na ten temat dyskutować, Biuro rady jest, 

takie są zapewnienia, dlatego nie rozstrzygajmy tego. 

St.Strzałkowski, Przewodniczący Rady - stwierdził, że nazwa tego nie rozstrzyga, 

skoro jest potrzeba zachowania nazwy to można to zachować. 

L.Wojcinowicz - powiedział, że omawiając informację ZOSiK materiały otrzymaliśmy  

5 minut przed Komisją. 

 
 
Ad 9 Zamknięcie Sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący wypowiedział formułę:  

„Zamykam  obrady XII  Sesji Rady Miasta Białogard”. 

Sesję zamknięto o godzinie 2100. 

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący obrad: 
  

       Andrzej  Świrko  
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